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Abstract (en)
The invention relates to a joint system for decorating plaster panels and its method of attachment. It relates to a joint system (1) comprising an open
hollow strip (4), the end of its edges being flush with the surface of a plaster panel (3) and being connected to the wall (2) by an attachment device
with respect to which this strip is slidably mounted. At least one slide (7) rests on top of the rear part of the hollow strip and is kept in place by the
attachment device against the wall, separated from the latter by a predetermined distance. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un systéme a joint pour la décoration des enduits et son procédé de fixation. Elle se rapporte a un systéme a joint (1)
comportant une baguette creuse ouverte (4) arasant par I'extrémité de ses bords la surface d'un enduit (3) et liée au mur (2) par un dispositif de
fixation par rapport auquel elle est montée coulissante. Au moins un coulisseau (7) coiffe la partie arriere de la baguette creuse et est maintenu par
le dispositif de fixation contre le mur écarté de celui-ci d'une distance prédéterminée. <IMAGE>
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